

《单词百科:prolapsus是什么意思?prolapsus怎么发音?prolapsus的解释和用法》

英语单词prolapsus是什么意思?prolapsus怎么读?prolapsus怎么发音?简答网为您整理了prolapsus的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



prolapsus怎么读

prolapsus的读音: ['pr ə ʊ læps ə s]

prolapsus的意思

1、n. (尤指直肠、子宫等) 脱出, 脱垂, 下垂;

prolapsus的近义词

1、**descensus** n. 下降, 下垂;

2、**prolapse** n. (身体器官的) 脱垂, 下垂, 脱出;

prolapsus的双语例句

1、CT Diagnosis and Correlative Analysis of Lumbar Disc Prolapsus and Sequestered Lumbar Disc Herniation

脱垂游离型腰椎间盘突出症：CT诊断及相关分析

2、Investigation on effect of the Prolapsus Uteri using Annular pessary and Buzhong Yiqi Decoction

使用环型子宫托及内服补中益气汤治疗子宫脱垂218例疗效分析

3、Factors considered to choose type of a hysterectomy for benign uterus lesions (excluding prolapsus and obstetrical indications) (Fren)

影响良性子宫病变选择子宫切除术术式的因素（排除子宫脱垂和产科适应证）（法国）

4、From scene modeling, scene representation art and three-dimensional object movement simulation three aspects, the application implement of VR technology in the system is explained, take dissociative water prolapsus implement scene for example.

从场景建模、场景表现艺术性和三维物体运动模拟三个方面，以游离水脱除器场景为例详细说明了VR技术在系统中的应用实现。

5、Cases had difficulty in catheterization, 7 cases suffered from post-catheterization pains, 1 case had inadequate drainage, 3 cases had mucosa bleeding, 4 cases had urinal leaking and 2 cases had catheter prolapsus.

其中发生导尿管插入困难6例次，留置后出现疼痛7例次，引流不畅11例次，粘膜出血3例次，导尿管旁漏尿4例次，导尿管脱出2例次。

6、Objective To explore the effective anaesthesia method to avoid the dread, cry and uneasiness which result in the increased eye pressure and the prolapsus of eye viscera before the operation to the children who suffer from eyeball perforation.

目的探讨避免儿童眼球穿孔伤术前恐惧及哭闹不安，导致眼压增高和眼内容脱出的麻醉方法。

以上是简答网为您整理的prolapsus怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于prolapsus
的用法、prolapsus的释义、

prolapsus的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/prolapsus>

